
Færøudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 8. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 168
Forslag til lov for Færøerne om oplysninger, der skal medsendes ved pengeoverførsler.

Af erhvervsministeren (Rasmus Jarlov)

Spørgsmål 1
Der har i de senere år været flere tilfælde, hvor love er blevet vedtaget i Folketinget, uden

at være fremsat i Lagtinget. For eksempel blev Lov om finansiel stabilitet ændret 5 gange

mellem 2012 og 2015 uden at lovforslagene blev tilsendt Færøerne til behandling i Løg-

tingið. Vil ministeren fremover sikre en tidlig inddragelse af de færøske myndigheder og

Lagting i lovgivning, der skal gælde på Færøerne, og hvad vil ministeren gøre for at sikre

det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magni Arge (T).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. marts 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på magni.arge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Magni Arge

formand
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